

《单词百科:prosecutor是什么意思?prosecutor怎么发音?prosecutor的解释和用法》

英语单词prosecutor是什么意思?prosecutor怎么读?prosecutor怎么发音?简答网为您整理了prosecutor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



prosecutor怎么读

prosecutor的读音:[' pr ɒ s ɪ kju:t ə (r)]

prosecutor的意思

1、n. 公诉人, 检察官;原告律师;

prosecutor的相关词组

1、public prosecutor 公诉人, 检查官;

prosecutor的近义词

- 1、**accuser** n.原告;
- 2、**da** adv.是, 是的;
- 3、**district attorney** (美国) 地方检察官;
- 4、**public prosecutor** n.公诉人, 检查官;

prosecutor的双语例句

1、His chances do not seem good in view of the fact that the Chief Prosecutor has already voiced his public disapproval.

鉴于检察长已公开表示反对, 他的机会看来不大了。

2、Jon Zug is a prosecutor in Albemarle County, where the university is located.

Jon Zug是Albemarle郡的一名检举人, 那儿是该大学的所在地。

3、Jon Zug is a prosecutor in Albermorrow county Albemarle County, where the university is located.

乔恩咋克是阿尔伯马尔县的检察官, 该大学就位于这里。

4、A report by the state prosecutor described the police action as confused and disorganised.

州检察官的报告称警方的这次行动混乱无序、毫无章法。

5、Rarely does a grand jury publicly disagree with a prosecutor.

大陪审团公开反对公诉人意见的情况很少见。

6、The defender argued down the prosecutor at the court.

辩护人在法庭上驳倒了起诉人。

7、The prosecutor accused the defendant of fraud.

原告控告被告犯有欺诈罪。

8、A prosecutor was caught up in Justice Department scandal.

一名检察官卷入了司法部丑闻。

9、The Prosecutor looked toward Napoleon, waiting for him to thunder an objection.

检察官朝拿破仑望去，等他大声抗议。

10、How much longer does the independent prosecutor have a mandate to pursue this investigation?

独立检察官受命调查这件事还要多长时间？

11、This would help the prosecutor gather evidence against him which could be used in court.

这将有利于控方律师搜集对他不利的证据以在法庭上指控他。

12、A special prosecutor was appointed by South Korea's National Assembly to look into the claims.

韩国国民议会已经派遣特别检察官介入此事。

13、The public prosecutor institutes legal proceedings against defendants.

公诉人对被告人提起公诉。

14、He has no jurisdiction over Newark's county prosecutor, who needs to be tougher.

虽然纽瓦克郡的检察官执法不严，但是市长仍然无法干涉他的司法权。

15、Xiao Ming's uncle is a righteous public prosecutor.

小磊的叔叔是名检察官，为人十分正直。

16、The public prosecutor charged treason against the prisoner.

检察官指控该罪犯叛国。

17、While the public prosecutor, the court, on behalf of the Secretary of Justice, is fair.

而公、检、法、司代表的是正义、是公平。

18、The files will be given to a prosecutor this morning.

该文件将在今天上午交予检察官。

以上是简答网为您整理的prosecutor怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/prosecutor>

